
 

 

Zápisnica z 5. zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka dňa 13.08.2019 

 

Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD, Miroslav Dragun, 

JUDr. Milan Vetrák PhD., Mgr. Viera Bieliková, Ing. Katarína Sklenková, 

Mgr. Maroš Buberník, Mgr. Gabriel Fekete. 

 

Ospravedlnený: Ing. arch. Matúš Repka  

 

Neprítomní: 0 

 

Tajomník: Ing. Ľubomír Hesek 

 

Hostia: 0 

 

Začiatok rokovania komisie: 15.30 hod 

 

 

Program: 

 

1. Terasy 

 

 

K bodu 1. 
Terasy 

 

Mimoriadne zasadnutie komisie investičných činností (KIČ) k opravám terás sa uskutočnilo 

na základe listu prednostu Miestneho úradu MČ Bratislava-Petržalka č. 7385/2019/16-

OPR/27816/He zo dňa 26.7.2019, ktorým predložil plán opráv terás na rok 2019 a požiadal 

KIČ o stanovisko k predloženému plánu opráv terás. 

Predsedníčka komisie Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá privítala prítomných, ospravedlnila 

neúčasť Ing. arch. Matúša Repku a konštatovala uznášaniaschopnosť komisie. 

 

Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po obsiahlej diskusii prijali 

nasledovné stanovisko: 

 

Komisia investičných činností súhlasí s predloženým plánom opráv v bodoch 1-13. Pre body 

14-16 navrhuje komisia nesúhlasiť po dobu schválenia dotačného systému na schvaľovanie 

dotácii pre opravu terás. 

 

Zároveň komisia: 

1. Žiada o predkladanie plánu opráv terás do 15. novembra predchádzajúceho roku 

plánovania opráv. 

2. Žiada o pasport terás (zverených MČ Petržalka), ktorý má obsahovať 

fotodokumentáciu, situáciu, informácie kedy boli vykonané stavebné činnosti, koľko financií 

sa použilo na predmetné činnosti, definovať stav jednotlivých terás. 

3. Odporúča informovať žiadateľov v bodoch 14,15,16 o možnosti využitia dotačnej 

schémy na hl. meste SR Bratislavy v súlade s uznesením 943/2017 zo zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva hl. mesta SR Bratislavy zo dňa 28.09.2017. 
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4. Žiada zo zvyšných financií opravu „asfaltových bublín“ na povrchu terasy na ul. 

Rovniankova 14. 

5. Žiada viceprimátorku p. Hrehorovú, aby informovala KIČ ohľadne výstupov 

z pracovnej skupiny, týkajúcej sa terás, ktorá zasadá na hl. meste SR Bratislave. Túto 

informáciu žiada na najbližšom zasadnutí KIČ. 

6. Požaduje doriešiť havarijný stav schodiska na ul. Beňadická 21, nakoľko stav je 

ohrozujúci pre zdravie obyvateľov. K tomuto bodu prijala komisia nasledovné stanovisko. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností navrhuje Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka zvážiť význam a náklady na opravu schodiska, pričom na základe 

dostupných informácii odporúča predmetné schodisko asanovať. 

 

Hlasovanie k bodu 6: 

prítomní: 8 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD, Miroslav Dragun, 

JUDr. Milan Vetrák PhD., Mgr. Viera Bieliková, Ing. Katarína Sklenková, 

Mgr. Maroš Buberník, Mgr. Gabriel Fekete.  

za: 5 – Miroslav Dragun, Mgr. Viera Bieliková, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. 

Maroš Buberník, Mgr. Gabriel Fekete. 

proti:  0  

zdržal sa:  3 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD, JUDr. Milan 

Vetrák PhD. 

 

 

Uznesenie č. 1/5/2019 bolo schválené. 

 

 

 

Záver 

 

V závere rokovania predsedníčka Komisie investičných činností poďakovala všetkým členom 

komisie za účasť. 

 

Ukončenie rokovania komisie: 17.45 h 
 

 

Bratislava 19. 08. 2019  

 

 

 

 Ing. arch. Michala Kozáková 

     predsedníčka komisie 

 

Zapísal: Ing. Ľubomír Hesek 

tajomník komisie 


